
 
 

Reactienota naar aanleiding van de reacties in het proces Kansen voor Beetsterzwaag, voorkeursscenario en 

alternatief scenario  

Overzicht van reacties 

In dit document staat een overzicht van de reacties die zijn ontvangen in het proces te komen tot een voorkeurs- en een alternatief scenario. Nadat er drie 
locaties zijn gekozen om nader te onderzoeken, zijn inwoners en belanghebbenden op verschillende manieren betrokken (zie ook bijlage 2. Proces en bijlage 
3 Participatie burgers en belanghebbenden).  
In deze reactienota treft u de reacties die wij hebben ontvangen en wat wij met hiermee hebben gedaan.   
Allereerst hebben wij via het online platform Argu reacties ontvangen. 

 

Reacties op Argu vanuit project Kansen voor Beetsterzwaag 

Op Argu zijn inwoners in de gelegenheid gesteld te reageren op twee scenario’s. Dit kon op twee manieren: 
1. Kort, door aan te geven of ze voor of tegen een locatie waren > duimpje omhoog of duimpje naar beneden, zonder toelichting.   
2. Door een voorkeur aan te geven en een inhoudelijke reactie er bij te zetten.  
Wij hebben van unieke bezoekers in totaal 43 stemmen ontvangen.  
De gegevens hieronder laten zien dat de pagina door meer mensen bezocht is (573 paginaweergaven), maar dat niet iedereen zijn mening heeft 
achtergelaten. Het kan zijn dat inwoners puur geïnformeerd wilden worden en benieuwd waren naar de voorkeur van anderen. 
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 Datum Verzoek van 
wie 

 Inhoud reactie (kort) Reactie en uitkomsten 

Argu onderdeel reacties op scenario locatie trainingsveld van voetbalvereniging De Sweach 

1.  5 november 2018 J.E de Vries  Waarom een prachtige locatie met prima voorzieningen opofferen terwijl de 
locatie van "De Trime" alles heeft wat nodig is voor een brede school? Dit is een 
onnodig dure oplossing.... 

Voor kennisgeving 
aangenomen 

2. 6 november 2018 K. Van Rijs  Prima Locatie Voor kennisgeving 
aangenomen 

3. 6 november 2018 W en de 
Haan 

 Goed voor school en de voetbalclub alles dichtbij bieb v leden Buorskip Voor kennisgeving 
aangenomen 

4. 6 november 2018 Harold 
Pesman 

 Prima locatie, velden aanwezig waar ‘s zomers gegymd kan worden. 
Lyndensteyn voor binnengymnastiek dichtbij. Als er verschillende gebruikers van 
het gebouw zijn kunnen de kosten van onderhoud goed verdeeld worden. 

Voor kennisgeving 
aangenomen 

5. 7 november 2018 Peke  Als zoveel verenigingen er baat bij hebben is dit de ideale plek voor de brede 
school 

Voor kennisgeving 
aangenomen 

6. 7 november 2018 Floor 
Veenstra 

 Een nieuwe start maken op een nieuwe plek! Daarmee maak je echt een nieuw 
begin voor iedereen! 

Voor kennisgeving 
aangenomen 

7. 7 november 2018 Floor 
Veenstra 

 Ben om diverse redenen een voorstander van locatie voetbalvelden; vooral om 
echt samen een nieuwe start te maken. Hierdoor is er geen ruimte meer voor de 
'zij en wij' weerstand bij ouders of kinderen van de beide scholen. Deze locatie is 
centraal en maakt dat alle partijen letterlijk een stap ( naar elkaar toe) moeten 
maken. Door de centrale ligging lijkt het mij een gunstige plek voor 
kruisbestuiving van expertise en middelen van potentiele fusiepartners. Ook is 
deze locatie groen met de velden en bos in de rug. 

Voor kennisgeving 
aangenomen 

8. 7 november 2018 Boswachter   Het zou mooi zijn als er een brede faciliteit voor een grote groep jongeren 
gecreëerd wordt. Het zou ook mooi zijn als bij eventuele vergrijzing van 
Beetsterzwaag de faciliteiten multi-inzetbaar zijn en nieuwe functies kunnen 
krijgen. Advies om tevens bij deze school overdekte sport accommodatie te 
creëren. 

Meenemen in uitwerking 
vervolg project 
Een speellokaal is 
standaard onderdeel van 
een nieuw schoolgebouw, 
een sportzaal niet. 
 

9. 17 november 2018 Boudewijn 
Canrinus 

 Twee argumenten, die mij belangrijk lijken: 1. voor een goede toekomstige 
samenwerking en samenleven is een nieuwe startlocatie voor iedereen een 
voordeel. 2. Verbouwen lijkt vaak goedkoper, maar de praktijk (in ieder geval de 
mijne met grote projecten) duurder, zeker op lange termijn. Gebouw is 
eenvoudiger beter functioneel te maken en niet onbelangrijk, een nieuwe locatie 

Voor kennisgeving 
aangenomen 



zal gebouwd worden met nieuwe energie oplossingen, zonnedaken, aardwarmte 
o.i.d. Ook hierdoor minder investering in oude panden en lagere energiekosten, 
die op de operatie drukken. Investering/afschrijving loopt via andere route. 

 

10. 5 november 2018 A Haijtink  Beste veilige plek Voor kennisgeving 
aangenomen 

11 6 november 2018 K. Van Rijs  Ook een prima locatie. Beide locaties zijn geschikt en het is mij om het even. 
Belangrijker is mijn inziens het soort onderwijs. Oh, en ik hoop toch echt dat er 
een gebouw gebouwd gaat worden die past bij de uitstraling van ons mooie dorp 
i.p.v de paardenbakken die men elders uit de grond stampt. 

Voor kennisgeving 
aangenomen 
Meenemen in uitwerking 
vervolg project 

12. 7 november 2018 Goaitske  Rust, ruimte en groene omgeving, goed bereikbaar ook voor mensen van buiten 
het dorp. 

Voor kennisgeving 
aangenomen 

13. 12 november 2018 Gebruiker 
18029 

 Zorg dat er een basisschool in Beetsterzwaag blijft! Dan is het goed om die op 
brede basis te maken. 

Voor kennisgeving 
aangenomen 

 

  



Binnengekomen reacties en acties tijdens de inloopbijeenkomst  21 november  

Op 21 november is er een inloopbijeenkomst voor inwoners gehouden. Naar schatting 45 inwoners kwamen langs. Zij lieten de volgende reacties achter. In 
de laatste kolom lichten wij toe wat wij met deze reacties hebben gedaan. 

 

  Inhoud reactie (kort) Reactie en uitkomsten 

   

1. Voetbalvelden + oefenruimtes intact laten. Voorstel als het voetpad tussen. 
Folkertmaleane en Vlaslaan kan vervallen is aan overzijde ruimte voor bouw 
scholen. 

Meenemen in uitwerking vervolg project  

2. Heeft de vv De Sweach na de bouw nog voldoende trainingsfaciliteiten? Kan het 
nog steeds braakliggende terrein van Mooiland worden gebruikt 

De voetbalvereniging ziet hier geen risico’s. Eventuele beperkingen 
in ruimte worden opgelost. 

3. In ieder geval iets doen aan de veiligheid. Vlaslaan is nog steeds een racebaan Wordt meegenomen in het vervolg 

4. Locatie de trime grote plek, rustig, weinig aanpassingen en goedkoopste Voor kennisgeving aangenomen. 

5. Een pupillen veld tevens grastrainingsveld aan noordzijde  (bij bungalows) + 
kunstgrasveld + wedstrijdgrasveld moet voldoende zijn voor vv De Sweach met een 
goede organisatie en planning ( en geen planschadvergoeding voor bungalows)  

De focus ligt op een gebouw zo dicht mogelijk bij De Buorskip. 

6. Fietsroute (kleine) Beetsterzwaag Zuid via oversteek bij kantongerecht 
school/schoolgaan via straat Fundatie achter dorpshuis langs naar nieuwe school 
Vlaslaan eenvoudig te realiseren  

Meenemen in uitwerking vervolg project 

7. De trime geen veld voor, gymsporthal te ver Meenemen in uitwerking vervolg project 

8. Accommodatie scouting benutten voor woningbouw conform de naastgelegen 
woningen voor ouderen/ alleen staanden) waardoor financiën kunnen worden 
verkregen  

Er zijn voor woningbouw diverse locaties in Beetsterzwaag in 
beeld. De ‘Woonvisie 2017-2021’ wordt per dorp uitgewerkt en met 
de plaatselijke belangen besproken, waarmee meer duidelijkheid 
ontstaat.   

9. De locaties die vrijkomen gebruiken als huurwoningen voor starters Er zijn voor woningbouw diverse locaties in Beetsterzwaag in 
beeld. De ‘Woonvisie 2017-2021’ wordt per dorp uitgewerkt en met 
de plaatselijke belangen besproken, waarmee meer duidelijkheid 
ontstaat.   

10. een  groot speellokaal. Voor kleuters + groep 3 en 4 is essentieel (tenminste 90m)  Een speellokaal is standaard onderdeel van een nieuw 
schoolgebouw.  

 Nabijheid van kleedkamers voetbal is een pre Voor kennisgeving aangenomen 

11. Een belangrijk deel ontbreekt  nog. De financiële haalbaarheid. Is er komt er 
voldoende budget.  

Omdat het project nog in de startfase is, is er te veel onduidelijk om 
hier nu iets over te zeggen. Fasegewijs komt hier steeds meer 
duidelijkheid in. 



12. Advies bouw de school niet te groot Voor de berekening van de grootte van het schoolgebouw  worden 
de meest actuele prognoses gebruikt. 

13. Dat de locaties die vrij komen niet voor particuliere woning bouw gebruikt worden. 
Zoals de muziekschool en het kantongerecht. Misschien een voorziening voor 
ouderen woongemeenschap  zodat ze lager zelfstandig kunnen blijven  

Er zijn voor woningbouw diverse locaties in Beetsterzwaag in 
beeld. De ‘Woonvisie 2017-2021’ wordt per dorp uitgewerkt en met 
de plaatselijke belangen besproken, waarmee meer duidelijkheid 
ontstaat.   

14. Meneer wil hoopt uitzicht op het voetbalveld houden  De focus ligt op een gebouw zo dicht mogelijk bij De Buorskip. 
Omwonenden worden betrokken bij het vervolg van het project. 

15. Nieuwsbode= nieuwstart energiezuinig bouwen Duurzaamheid is een belangrijk aandachtspunt bij de bouw van de 
nieuwe school. 

16. Locatie vv De Sweach  Voor kennisgeving aangenomen 

17. Locatie vv De Sweach centrale ligging Voor kennisgeving aangenomen 

18. Het beste idee sukses verder Voor kennisgeving aangenomen 

19. Locatie vv De Sweach  Voor kennisgeving aangenomen 

20. Zonde om te bouwen op de voetbalvelden Voor kennisgeving aangenomen 

21. Belangrijk alle functies bij elkaar Voor kennisgeving aangenomen 

22. Centralisering voorzieningen Voor kennisgeving aangenomen 

23. Goed dat jullie dit doen. Het verschaft veel belangrijke informatie Voor kennisgeving aangenomen 

24. Update gemeentepagina met scenario’s en bijhouden We gebruiken zowel de gemeentepagina als huis aan huis 
nieuwsbrieven om inwoners te informeren. 

25. Woudklank inzetten/Sa print in kleur is te duur; zonde geld We gebruiken zowel de gemeentepagina als huis aan huis 
nieuwsbrieven om inwoners te informeren. 

26. De presentatie is duidelijk Voor kennisgeving aangenomen 

27. Waarom is er niets gecommuniceerd over het afvallen van locatie Paedwizer? Dit wordt in de stukken aan college en raad uitgelegd en ook 
meegenomen in het persbericht. 

28. Blijft er nog ruimte over om te sporten als er een school komt Ja 

29. Ik vind het goed dat jullie het zo doen Voor kennisgeving aangenomen 

30 Mijn complimenten over hoe het er uit ziet Voor kennisgeving aangenomen 

 

  



Binnengekomen reacties per mail  naar aanleiding van het delen van bijlagen project Kansen voor Beetsterzwaag 

Op basis van alle verzamelde informatie heeft de gemeente scenario’s uitgewerkt en diverse bijlagen opgesteld. Deze zijn gedeeld met de belanghebbenden 
in het proces. In onderstaande tabel ziet u de reacties en geven wij aan wat wij hiermee hebben gedaan. 

 

Verzoek van wie 
(Contactgegevens) 

Inhoud reactie (kort) Reactie en uitkomsten 

Ina van der Vlugt (directeur 
ODS De Trime) 

- Bij Conclusies van belangstellende ten aanzien van de drie mogelijke 
schoollocaties, vierde punt; 
Ik zou de zin iets wijzigen naar “ Er op twee locaties draagvlak is .......... etc”. Zoals 
het er nu staat  
kan het namelijk gelezen worden als mogelijkheid van een brede school op 
twee verschillende plaatsen. 
 

Aangepast in de tekst 
 
 
 
 
 

 - Op pagina 1 van de vergelijking van de twee locaties, onder “Kansen” alinea 2 en 
4 wordt gesproken  
over plek voor muziek en scouting. Ik wil wel duidelijk aangeven dat eventuele 
opslagruimte voor externe partijen niet ten koste mogen gaan van de vierkante 
meters van de school. Op dit moment heeft de muziek zijn opslag in een leegstaand 
lokaal van de Paedwizer. dat hebben we in de nieuwbouw niet. Het aantal vierkante 
meters in de nieuwbouw is namelijk al veel te weinig, dus dat zorgt voor 
meerkosten die door de partijen zelf of ????? gegenereerd moeten worden. 
 

Aangepast in de tekst (t.a.v. 
muziekschool)  
Tevens aandachtspunt bij de het 
vervolg van het project 

Talant In de 3
de
 bijlage is de mogelijkheid voor een speellokaal genoemd. Dit klopt niet 

helemaal. Er zijn mogelijkheden voor educatieve activiteiten, bijvoorbeeld bij de 
kinderboerderij en in het hoofdgebouw 
 

Aangepast in de tekst 

Gerrit Kunnen (Bestuur 
MFC de Buorskip) 

In de bijlage Participatie van belanghebbenden wordt een aantal malen “MFC de 
Buorskip” genoemd. Aangezien wij op dit moment (nog) geen MFC zijn maar een 
stichting is ons verzoek dan ook om dit te wijzigen in “Stichting de Buorskip 
 

Aangepast in de tekst 

Knarrenhof: Nardus 
Huiskes 

Dat stuk ziet er goed uit. 
Met dat stuk in de hand  moet de Raad een keuze kunnen maken. 
Welk gewicht je aan de keuzecriteria moet toekennen, moeten de fracties ieder 
voor zich maar bepalen. 
 

Voor kennisgeving aangenomen. 

 Een argument dat niet genoemd wordt en eerder wel gespeeld heeft, dacht ik, is het De gemeente heeft onderhoud van 



achterstallige onderhoud van de voetbalkantine. Een zaak van de voetbalclub zul je 
zeggen, maar op termijn mogelijk ook van de gemeente. 
En dan speelt het wel degelijk mee in de afweging tussen deze twee locaties. 
 

deze gebouwen overgedragen aan de 
voetbalvereniging. 

 Voor de 'Knarrenhof' heeft de keuze niet zoveel gevolgen. Niet anders dan dat bij 
de keuze voor V.V. De Sweach, er twee locaties vrijkomen in plaats van een. 
 

Voor kennisgeving aangenomen. 

Bibliotheek: Roelov Kuipers In het document ‘Participatie van belanghebbenden’ kan als functie bij de 
bibliotheek worden toegevoegd: 
 
- Inspireren; als bibliotheek zien wij dit als een belangrijke taak om mensen te 

inspireren , mogelijk gekoppeld aan basisvaardigheden en/of 21ste eeuwse 
vaardigheden 

 
 

Voor kennisgeving aangenomen 
 

 - Opslag; als ik bij de andere belanghebbenden kijk, hebben zij bij hun functies 
‘opslag’ vermeld. Het klinkt niet chique maar wij slaan natuurlijk ook boeken 
op. 

 

Aangepast in de tekst 

 - Cultuur; deze functie als afhankelijk van de inbreng van mensen in 
Beetsterzwaag en omgeving. Zoals gezegd, zijn wij als bibliotheek een spiegel 
/ vertaling van de omgeving. 
 

Meenemen in uitwerking vervolg project 

 Qua locatie zijn er voor de Trime en V.V. De Sweach voldoende voors en tegens 
aangevoerd. Zelf denk ik dat we – als de brede school op de locatie van V.V. De 
Sweach – komt te staan, moeten afwegen wat de toegevoegde waarde van een 
verhuizing is. Met name omdat de afstand Buorskip – brede school dan erg klein is. 
Aan de andere kant weten we uit ervaring dat een nieuw gebouw altijd voor nieuwe 
bibliotheekleden zorgt 
 

Voor kennisgeving aangenomen 

Revalidatie Friesland: 
Harriët Lassche - Jansen 

Overzicht functies (toegevoegde waarde) die belanghebbenden per locatie vragen 
of bieden   
- Mijn reactie : Revalidatie Friesland, aanbod graag aanvullen met ( vergader ) 
accommodatie, Huize Lyndenstein voor kleinschalige activiteiten, zwembad  
 

Aangepast in de tekst 

 - Input burgers en belanghebbenden vormt basis voor scenario’ 
Een gemeentelijk omgevingsmanager faciliteert en stimuleert de belanghebbenden 

Aangepast in de tekst 



hierbij. Het eindresultaat van omgevingsmanagement is er altijd op gericht dat 
iedere belanghebbende een deel van zijn belangen en/of toegevoegde waarde 
verzilverd ziet worden. Mijn reactie: m.b.t. dit genoemde eindresultaat zou ik dit 
vanuit Revalidatie Friesland willen nuanceren. Ik kan niet de conclusie trekken dat 
een deel van onze belangen verzilverd is/gaat worden 

 - Conclusies van belanghebbenden ten aanzien van de drie mogelijke 

schoollocaties 

Op basis van de drie werksessies en persoonlijke gesprekken met de 
omgevingsmanager blijkt dat: 
Er waardering en enthousiasme bij belanghebbenden is voor het doorlopen proces 
en resultaat; Mijn reactie: zien wij vanuit Revalidatie Friesland  dit genuanceerder , 
er is ook enigszins teleurstelling over gemiste kansen . Wij waren graag onderdeel 
geworden van de genoemde centrum functie.  
 

Aangepast in de tekst 

Van Teijenfundatie:  Henk 
Hoen 

Compliment voor de aanpak en ook hoe e.e.a. is vastgelegd. 
Dat compliment mede namens andere “kopstukken” binnen de van Teyens 
Fundatie. 
 

Voor kennisgeving aangenomen 

V.V. De Sweach: Ronald de 
Boer 

- gebruik gymzaal Talant door groep ½ Trime is sinds dit schooljaar. Daarvoor 
gymde gorpe ½ in eigen speellokaal. 
 

Aangepast in de tekst en zin 
toegevoegd. 
 
 

 - De Sweach voetbal is gelegen naast bos Via Kerkepad Oost loop je zo van 
Harinxma in bos in. 
 

Aangepast in de tekst en zin 
toegevoegd. 
 

 - mbt flexibiliteit. Bouw kan in fases plaatsvinden afhankelijk van locatie en ontwerp. 
Flexibel is inderdaad geen probleem 

Voor kennisgeving aangenomen 
Meenemen in uitwerking vervolg project 

Symen Sybrandy: It 
Klaverblêd 

 Geen aanvullingen Voor kennisgeving aangenomen 

Stichting Comprix en 
stichting Johnathan: Jan 
Veenstra en Kris Hornstra 

- Strofe op blz. 2 onder: “Op locatie CBS De Paedwizer komt geen brede school” is 
wat te stellig en negatief geformuleerd. Beter: De schoolbesturen vinden dat de 
locatie Trime en Sport om meerdere redenen het meest geschikt. Het voorkomt ook 
een extra verhuizing van de meeste leerlingen. 
 

Aangepast in de tekst 
 
 
 
 

 - Ik ben het in grote lijnen eens met de beschrijving(en). 
- De genoemde voorbeelden voor locatie sportvelden zijn prima maar moeten wel 
vanuit de bril van financiële haalbaarheid en planning beoordeeld worden; 

Voor kennisgeving aangenomen 



 

 - We spreken nochtans niet over IKC’s maar over KC’s. Voetnoot toegevoegd 
 

 -Op diverse plaatsen wordt gesproken over loopafstand met de sportvoorzieningen. 
Het is onze insteek dat er binnen de brede school een gymnastieklokaal komt voor 
eigen gym en kleinschalige gym- en/of bewegingsactiviteiten. Deze ruimte is 
geschikter daarvoor dan sporthal bij Lyndensteyn.  
 

Insteek overgenomen in tekst 

 - In de laatste alinea op blz. 1 staat een zin over de intern begeleider. Zin kan weg. 
 

Zin verwijderd 

 - Bij de beschrijving over synergie (eerste alinea blz. 2) gaat het over gezamenlijke 
vergaderruimtes (onder andere i.v.m.  privacy is dát een lastig verhaal) en 
gemeenschappelijk gebruik van kleedkamers. Zonder “eigen gymlokaal” hebben wij 
geen kleedruimtes nodig 

Aangepast in de tekst 
 

 - Op blz. 7 aandacht voor planning indien er een bestemmingsplanwijziging moet 
komen op locatie sportveld.  
 

Meenemen in uitwerking vervolg project 

 - Er ontbreekt een gemeentelijke stellingname mbt de verkeersdruk en 
verkeersveiligheid. De bal wordt heel erg bij scholen neergelegd. (“school kan 
eventueel zelf bij oversteken Hoofdstraat hulpmaatregelen bij het oversteken 
organiseren) 
 

Aangepast in de tekst en zinnen 
toegevoegd 
 

 - Ik vind te weinig terug dat het onderwijs expliciet kiest voor een gebouw in twee 

verdiepingen. 

 

Aangepast in tekst 

Plaatselijk Belang - “Overzicht belanghebbenden partijen  
De onderstaande belanghebbenden zijn actief in het project betrokken en 
uitgenodigd om deel te nemen aan de drie werkbijeenkomsten:  

 Onderwijs  
o Vereniging Protestant Christelijk Basisonderwijs Jonathan  

o Enz.  

 Plaatselijk belang Beetsterzwaag  

 Revalidatie Friesland “  
 
- door het op deze manier noemen van Plaatselijk Belang wordt mogelijk de indruk 

Aangepast in tekst  
 



gewekt dat PB heeft deelgenomen aan alle drie bijeenkomsten. Na de eerste 
bijeenkomst hebben wij echter laten weten hier geen vervolg aan te zullen geven. 
 

 -  Het gebied tussen de voetbal en De Buorskip gezien wordt als centrumfunctie;  

 De huidige locatie van CBS De Paedwizer gezien wordt als kansenlocatie voor 
andere initiatieven dan een brede school;  

 Het onderwijs de huidige locatie van CBS De Paedwizer niet geschikt vindt als 
locatie voor een nieuwe brede school;  
 
Dit standpunt van het onderwijs wordt in de stukken niet echt onderbouwd. Hierdoor 
kan de raad noch de burger kennis nemen van eventuele sterke kanten van de 
locatie Paedwizer en het standpunt van het onderwijs begrijpen. Onze suggestie is 
om hier iets over toe te lichten in het stuk. 

Aangepast in tekst en raadsvoorstel 
opgenomen 

 - M.b.t. Document ‘Procesverloop Project Kansen voor Beetsterzwaag’  
Tijdens het opstellen van het rapport  heeft onder andere te maken met het feit dat 
in januari een extra locatie om te onderzoeken is toegevoegd en omdat de 
uitkomsten voor mogelijkheden nabij School Lyndensteyn aanleiding voor het 
onderwijs waren om verdiepend onderzoek aan te vragen.  
Naar ons idee heeft de lange doorloop ook te maken met de trage besluitvorming 
binnen de gemeente. Wij hebben eerder kenbaar gemaakt dat bij een eventueel 
nieuw project de spelregels en voorwaarden van te voren goed helder moeten zijn. 
Dit heeft ook betrekking op het verdiepend onderzoek. Er wordt niet duidelijk 
gemaakt in het stuk waarom dit verzoek is ingediend en gehonoreerd. Onze 
suggestie is om hier iets over op te nemen in het stuk. 

Aangepast in tekst 

 - “Uiteenlopende belangen  
De werkgroep is ongeveer maandelijks bijeen geweest, in totaal waren er 8 
bijeenkomsten.  
In februari 2018 is er een informerende bijeenkomst met de raad geweest. Hier 
werd duidelijk dat de belangen van de werkgroepleden ver uiteen lagen. Door 
tussenkomst van een bemiddelaar zijn gesprekken gevoerd. De uitkomst is dat de 
gemeente op twee sporen verder is gegaan en op deze twee sporen samenwerking 
heeft gezocht. Eén spoor om met het onderwijs een geschikte locatie te vinden, en 
een tweede spoor om interactief en integraal de kansen in het dorp te verkennen”.  
Suggestie tekst: 
- Door een bemiddelaar zijn met de partijen afzonderlijke gesprekken gevoerd. 
Voorts zou het duidelijk zijn te vermelden dat Plaatselijk Belang zelf besloten heeft 
niet langer een actieve rol te zullen vervullen totdat de gemeenteraad haar besluit 

Aangepast in tekst 



aangaande de locatie heeft genomen. Rond de invulling van vrijkomende locaties 
wil Plaatselijk Belang van harte haar inbreng hebben, zo hebben wij kenbaar 
gemaakt. 
 

 - In dit tweede spoor is Plaatselijk Belang als één van de belanghebbende partijen 
aanwezig”.  
Door het op deze manier noemen van Plaatselijk Belang wordt mogelijk de indruk 
gewekt dat PB heeft deelgenomen aan alle drie bijeenkomsten. Na de eerste 
bijeenkomst hebben wij echter laten weten hier geen vervolg aan te zullen geven. 

Aangepast in tekst 

 - In het tweede spoor is duidelijk geworden dat de onderwijspartijen de locatie 
C.B.S. De Paedwizer als minst geschikt zien voor een brede school. Zij vinden de 
andere twee locaties beter geschikt. De belanghebbenden op de laatste 
bijeenkomst delen die mening”  
Dit standpunt van het onderwijs wordt in de stukken niet echt onderbouwd. Hierdoor 
kan de raad noch de burger kennis nemen van eventuele sterke kanten van de 
locatie Paedwizer en het standpunt van het onderwijs begrijpen. Onze suggestie is 
om hier iets over toe te lichten in het stuk. 
 

Toelichting in tekst en raadsvoorstel 
opgenomen. 

 - “Veiligheid  
Beetsterzwaag is als een erftoegangsweg (30 km) gecategoriseerd. Dat betekent 
dat er, ook omdat er veel kruisingen van gelijkwaardige wegen zijn, relatief 
langzaam gereden wordt. De Hoofdstraat is een drukke weg, onder andere 
vanwege de vele opstoppingen die het verkeer vertragen. De gemeentelijke 
verkeersdeskundige vindt oversteken via een verkeersregelinstallatie 
(verkeerslichten) of een zebrapad daarom niet nodig. Eventueel kan de school zelf 
hulpmaatregelen bij het oversteken organiseren, zoals klaar-overs”.  
 
Plaatselijk belang deelt de visie van de gemeentelijke verkeersdeskundige niet. In 
onze beleving is de hoofdstraat niet zo veilig als wordt gesuggereerd, ondanks dat 
ernstige ongelukken ons tot nu toe godzijdank bespaard zijn gebleven. We zien 
regelmatig auto’s die zich niet houden aan de maximum snelheid of aan de 
voorrangsregels. Ook passeert er met regelmaat zwaar (landbouw) verkeer door de 
hoofstraat, waardoor fietsers zich bepaald niet veilig weten. Onze suggestie is om 
de kwalificatie ‘tamelijk veilige’ bij weg achterwege te laten en op te nemen om 
oversteekplaatsen te accentueren of d.m.v. afremmende obstakels het verkeer tot 
nog meer voorzichtigheid te brengen. Ook zou meer handhaving op prijs worden 
gesteld. 

Aangepast in tekst 

 - “Parkeren  Aangepast in tekst 



De locatie V.V. De Sweach heeft verschillende parkeerplaatsen in de omgeving. 
Vanwege de verschillende piektijden voor parkeerbehoefte is er dicht bij altijd 
ruimte beschikbaar. Bij De Trime zijn geen parkeerterreinen. De eigen behoefte 
voor lang parkeren en het halen/brengen moet binnen het project gemaakt worden, 
Bij een grotere behoefte zoals bij slecht weer, zal in de omliggende straten extra 
druk ontstaan. Hiervoor is geen alternatief beschikbaar”.  
 
De min bij parkeerplaatsen de Trime valt niet zo maar te begrijpen. De locatie biedt 
ogenschijnlijk zo veel ruimte dat lang parkeren binnen het project ruimschoots 
mogelijk lijkt. Plaatselijk Belang heeft ten tijde van de werkgroep Kansen voor 
Beetsterzwaag, in reactie op het rapport van Axon, gewezen op het feit dat het 
terrein van de Trime dicht op de woningen ligt en dat er een bestemming 
natuurgroen op de groenstrook ligt. Mogelijk roept dit voor deze locatie veel 
bezwaren op. Het explicieter opnemen van deze informatie geeft meer 
duidelijkheid. 

 - In onze ogen wordt het vraagstuk van de zendmast in dit stuk gebagatelliseerd. 
Onze suggestie is de zin als volgt aan te passen: Ook al zijn er volgens de GGD en 
het Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat geen aanwijzingen voor schadelijke 
effecten van zendmasten, de gemeente onderkent de zorgen die hieromtrent bij 
ouders kunnen leven en zal garant staan voor een veilige situatie en betrokkenen 
hierover adequaat informeren.  
 

Aangepast in tekst 

 - Onze algemene indruk is dat de stukken een zorgvuldige weergave zijn van het 
proces.  
 

Voor kennisgeving aangenomen 

 - Dat naast het dorpshuis, de bibliotheek en de kerk in de buurt ook een pluspunt 
zijn voor de locatie ‘De Sweach’ zou naar ons idee meer aandacht kunnen krijgen. 
Hierbij loert echter wel het gevaar dat de stukken lijken te zijn geschreven richting 
voorkeur voor locatie ‘De Sweach”, een indruk die echter nu ook al zou kunnen 
ontstaan. 
 

Voor kennisgeving aangenomen 

 - Uit de stukken wordt niet heel duidelijk wat het begrip scenario inhoudt. Het lijkt 
een opsomming van voorzieningen. Hoe dit past in een verbindend concept wordt 
o.i. niet duidelijk gemaakt. De scenario’s worden niet helder per locatie 
weergegeven. Dit zou ook middels een bijlage of verwijzing kunnen. 
 

Bijlage scenario’s toegevoegd 

 - Wij missen een duidelijke financiële analyse. We weten dat de kosten van bouw 
de afgelopen jaren fors zijn gestegen. Hoe de keuze voor het ene of het andere 

Het is te vroeg in het proces om een 
steekhoudende financiële analyse te 



 
 
    
 

scenario bijdraagt aan optimale besteding van de beschikbare middelen, wordt o.i. 
uit de stukken niet duidelijk.  
 

maken.  
De dekking voor de kosten voor de 
bouw van een school is in het Integraal 
huisvestingsplan (IHP) geregeld. Het 
huidige IHP wordt geëvalueerd.  
Eén en ander wordt in het raadsvoorstel 
nader toegelicht. 

 - Het onderwijs en de kinderopvang hebben aangegeven bouwer te willen zijn. 
Hebben zij ervaring en expertise op dit gebied? En wordt de gemeente geacht 
garant te staan als dit niet goed uitpakt?  
 

Dit besluit wordt later in het proces 
genomen. Dan is dit een punt van 
aandacht. 

 - Mocht de locatie ‘De Sweach’ de voorkeur krijgen, kan dit dan betekenen dat de 
voetbalvereniging ook bouwer wordt?  
 

Meenemen in volgende fase project 


